
Rada Gminy Łęka Opatowska 

Radni-Sesja 

Protokół nr VIII/2024 

VIII Sesja w dniu 14 października 2024  

Obrady rozpoczęto 14 października 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 12:10 tego 

samego dnia. 

Transmisja obrad dostępna pod adresem: 

https://lekaopatowska.esesja.pl/transmisja/58681/viiiasesjaaradyagminya%C5%82%C4%99k

aaopatowskaawadniua14apa%C5%BAdziernikaa2024aragodza1000.htm 

W posiedzeniu wzięło udział 14 radnych. 

Obecni: 

1. Grzegorz Adamski 

2. Adam Gawlik 

3. Wojciech Gruszka 

4. Piotr Jeziorny 

5. Małgorzata Kaczmarzyk 

6. Wojciech Nawrocki 

7. Łukasz Olbrych 

8. Magdalena Osada 

9. Marian Pacyna 

10. Agata Rybak 

11. Mieczysław Skotnik 

12. Mateusz Sroka 

13. Katarzyna Szczepańska 

14. Kamil Wesołowski 

15. Ryszard Wierzba 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Osme posiedzenie sesji Rady Gminy w dniu 14 października 2024 roku o godz. 10:00 

otworzyła Przewodnicząca Rady i po powitaniu radnych i gości oświadczyła, iż zgodnie z 

listą  obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego 

składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji.  

Ponadto w sesji udział wzięli: 

- Wójt Gminy -Adam Kopis,  

- Skarbnik Gminy  -  Emilia Panek, 

- Kierownik Centrum Usług Wspólnych – Aleksandra Jerczyńska, 

- Tomasz Jerczyński – Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony           

  Środowiska, 



- Inspektor ds. wojskowych i OC – Renata Woźnica,    

- Informatyk – Przemysław Mrózek, 

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku 

rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku pod nazwą: "Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Łęce 

Opatowskiej". 

10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

11. Informacja o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania nieruchomościami. 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok szkolny 

2023/2024. 

13. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o analizie 

oświadczeń majątkowych. 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

15. Wolne wnioski i informacje. 

16. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

Wobec braku uwag Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie porządek obrad  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 

 



3. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy zaproponowała przyjęcie protokołu z ostatniej sesji bez 

uprzedniego czytania. Protokół z ostatniej sesji był dostępny w biurze rady oraz był wyłożony 

do wglądu przed sesją. Przewodnicząca Rady spytała czy ktoś z radnych ma uwagi do 

protokołu lub prosi o odczytanie fragmentu protokołu. 

Wobec braku uwag i głosów, Przewodnicząca Rady przystąpiła do przegłosowania protokołu 

z obrad poprzedniej sesji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 

 

4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy – Katarzyna Szczepańska, która przedstawiła 

informację o działaniach w okresie międzysesyjnym, która stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania 

uchwał Rady. 

Głos zabrał Wójt Gminy, który przedstawił sprawozdanie z działalności Wójta w okresie 

międzysesyjnym zwłaszcza z wykonania uchwał Rady, które stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 

2024 rok. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany uchwały budżetowej 

Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok /40:03 – 56:18/ minuta transmisji/.  

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 



ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/ 39 /2024 w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej Gminy Łęka Opatowska na 2024 rok. 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Łęka 

Opatowska na lata 2024-2040. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy - Emilia Panek, która przedstawiła zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040 /57:32 – 59:02 minuta 

transmisji/. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/ 40 /2024 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Łęka Opatowska na lata 2024-2040.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, Mieczysław Skotnik, Mateusz 

Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard Wierzba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wojciech Nawrocki 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 

8. Podjęcie uchwały w sprawie szczegółowych warunków i trybu zwolnienia od podatku 

rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 

 

Głos zabrała Skarbnik Gminy – Emilia Panek, która wyjaśniła, iż temat był szczegółowo 

omówiony na ostatnim posiedzeniu komisji 07.10.2024 r. Tak, jak było wcześniej mówione  

zgodnie z sugestiami Regionalnej Izby Obrachunkowej taka uchwała powinna w gminie być. 

Wobec powyższego podjęcie uchwały jest zasadne. 

 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/ 41 /2024 w sprawie szczegółowych warunków 

i trybu zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których 

zaprzestano produkcji rolnej.  



Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia do realizacji oraz złożenia 

wniosku pod nazwą: "Termomodernizacja budynku Szkoły Podstawowej w Łęce 

Opatowskiej". 

 

Głos zabrał Wójt Gminy – Adam Kopis, który wyjaśnił, iż temat uchwały został szczegółowo 

omówiony na ostatnim wspólnym posiedzeniu komisji jak i wcześniej kwestia też była 

podniesiona. Podkreślił iż jako organ prowadzący wspólnie ze współpracownikami chce się 

pochylić nad kwestią pozyskania dodatkowych źródeł zewnętrznych. Podjęcie tej 

przedmiotowej uchwały związane jest z możliwością pozyskania środków finansowych 

pochodzących z Krajowego Planu Odbudowy zwiększenia odporności w wysokości 

maksymalnie do 100 % kosztów kwalifikowanych projektu. Jeśli to by się udało to na pewno 

placówka Zespół Szkół w Łęce Opatowskiej im. mjra Stanisława Jeziornego nabrała by 

innych standardów wizualnych i nie tylko. Wymieniony jest dach oczywiście kwestia wymian 

stolarki okiennej i drzwiowej, kwestia balkonów i innych spraw oczywiście z pytaniami o 

kocioł, który był wymieniany 3 lata temu czy będzie się kwalifikował czy nie. Wszystkie te 

elementy będą brane pod uwagę. W tym tygodniu planuje wyjazd z delegacją do 

Konserwatora Zabytków jak i również do Gminy Ryczywół, tak, żeby załatwić dwie sprawy 

po drodze. Opinia Pani Konserwator jest niezmiernie istotna przy złożeniu wniosku. 

Przypomniał, iż w budżecie jest zapisane 50 tyś. zł. na już podjęte działania i kroki w tym 

kierunku.  Poprosił o podjęcie stosownej uchwały.  

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/ 42 /2024 w sprawie przyjęcia przedsięwzięcia 

do realizacji oraz złożenia wniosku pod nazwą: "Termomodernizacja budynku Szkoły 

Podstawowej w Łęce Opatowskiej".  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 



10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia dopłaty do taryfy zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska. 

 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa, Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska - Tomasz Jerczyński, który wyjaśnił, iż w dniu 31 lipca został złożony wniosek 

do Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie w Poznaniu wniosek taryfowy o 

przyjęcie w formie decyzji na okres następnych 3 lat taryf zbiorowego zaopatrzenia w wodę i 

zbiorowego odprowadzania ścieków. W dniu 13 sierpnia zostaliśmy wezwani do uzupełnienia 

braków. Jednym z takich braków było w informacji we wniosku, że będą stosowane dopłaty 

do zbiorowego odprowadzania ścieków i jednym z tych punktów w wezwaniu było 

uzupełnienie to o projekt uchwały. Projekt uchwały został przesłany 2 września 2024 roku i w 

dniu 18 września 2024r. Państwowe Gospodarstwo Wodne Wody Polskie wydało decyzję 

zatwierdzającą taryfę zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Łęka Opatowska na okres 3 lat wraz z załącznikiem taryfowym. Państwo 

Radni zapoznali się z tym dokumentem na ostatnich dwóch posiedzeniach komisji stałych 

Rady Gminy. Projekt uchwały nakłada opłaty w wysokości dla odbiorców indywidualnych 14 

zł. netto dla odbiorców pozostałych 10,80 netto + Vat.  

Jeśli chodzi o ceny jakie są, różnica między taryfą jaka obowiązywała w okresie 3 lat do roku 

2024 do końca września kształtuje się to w ten sposób:  

- woda dla mieszkańców o 87 gr., jeśli chodzi o ścieki bez dopłaty to obecnie cena jest 24,48 

zł. za 1 m3. Dzięki tej uchwale z którą się Państwo Radni zapoznali, która będzie 

przedmiotem głosowania dopłata dla odbiorców indywidualnych to jest 14 zł. tak jak 

wcześniej było mówione o 10,80 dla odbiorców pozostałych. Jeśli zostanie ona przyjęta 

każdy z mieszkańców korzystających z sieci kanalizacyjnej będzie ponosił następujące opłaty. 

Do tej pory było 7,95 zł. nowa cena to 9,36 zł. za metr sześcienny jest to wzrost o 1,41 zł.  

Jeśli chodzi o odbiorców pozostałych dostawców ścieków było 11,40 będzie 12,82 zł. wzrost 

o 1,42. Jeśli chodzi o przeliczenie jeśli ktoś korzysta z usługi dostawy wody i odbioru 

ścieków na 1 m3 będzie to wzrost na mieszkańca 2,34 średnio tak jak już było wcześniej 

mówi9one średnie gospodarstwo jednorodzinne zużywa miesięcznie ok 10 m3 wody więc 

przedkładamy wzrost będzie dla tego gospodarstwa 23,40 zł.  

Taryfy powinny obowiązywać od 1.10.2024. 

Wody Polskie dały 7 dni  między otrzymaniem decyzji a uprawomocnieniem.  

Idąc dalej poprosił o podjęcie uchwały w celu wprowadzenia wyżej wymienionych opłat. 

Wobec braku pytań i uwag, Przewodnicząca Rady przeszła do głosowania nad w/w uchwałą. 

 

Idąc dalej, Rada Gminy w obecności 14-stu radnych uczestniczących w posiedzeniu –  

14 głosami „za”, podjęła uchwałę Nr VIII/ 43 /2024 w sprawie ustalenia dopłaty do 

taryfy zbiorowego odprowadzania ścieków na terenie Gminy Łęka Opatowska.  

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Grzegorz Adamski, Adam Gawlik, Wojciech Gruszka, Piotr Jeziorny, Małgorzata 

Kaczmarzyk, Wojciech Nawrocki, Łukasz Olbrych, Marian Pacyna, Agata Rybak, 

Mieczysław Skotnik, Mateusz Sroka, Katarzyna Szczepańska, Kamil Wesołowski, Ryszard 

Wierzba 

NIEOBECNI (1) 

Magdalena Osada 



11. Informacja o podjętych zarządzeniach w sprawie gospodarowania 

nieruchomościami. 

 

Głos zabrał - Adam Kopis, który przedstawił informację o podjętych zarządzeniach w sprawie 

gospodarowania nieruchomościami. 

 

12. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 

szkolny 2023/2024. 

 

Głos zabrała Kierownik Centrum Usług Wspólnych - Aleksandra Jerczyńska, która 

przedstawiła informację o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Łęka Opatowska za rok 

szkolny 2023/2024, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

13. Informacja Wójta Gminy i Przewodniczącego Rady Gminy Łęka Opatowska o 

analizie oświadczeń majątkowych. 

 

Głos zabrał Wójt Gminy - Adam Kopis, który przedstawił informację Wójta Gminy o analizie 

oświadczeń majątkowych złożonych na Jego ręce. 

Idąc dalej, głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Łęka Opatowska, która przedstawiła 

informację o analizie oświadczeń majątkowych złożonych na Jej ręce jak i poprzedniego 

Przewodniczącego – Michała Jerczyńskiego. 

 

14. Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Brak interpelacji. 

 

15. Wolne wnioski i informacje. 

Jako pierwszy głos zabrał Wójt Gminy Adam Kopis, który przedstawił informację o 

wyznaczonych podmiotach, w których wykonywana będzie kara ograniczenia wolności oraz 

praca społecznie użyteczna a także praca społeczna przez nieletnich i opinia Prezesa Sądu 

Rejonowego w Kępnie, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Skotnik , który spytał Radnego Powiatowego o ulicę  

Chrościńską, ulicę Kościelną z tymi zastoiskami i dalszy ciąg tej ulicy w kierunku Rakowa 

jak to wygląda oraz o problem odprowadzenia wody na ulicy Chróścińskiej, gdzie poszło 

pismo z prośbą o pogłębienie rowu. Jak się tam temat ma? 

Następnie poprosił Wójta Gminy o powtórzenie odpowiedzi odnośnie chodnika na ulicy 

Szembeków jak sytuacja wygląda? 

Radny Powiatowy D. Gaszczak odpowiedział, iż o tym co Pan mówił większość z tych rzeczy 

były zaplanowane na ten rok, szczególnie dokończenie ulicy Chróścińskiej. Zmienił się 

zarząd i te sprawy jakby troszeczkę utknęły w martwym punkcie. Domaga się tego, dopytuje 

się o to a Zarząd rusza troszeczkę ramionami, ale na tę chwilę ma być złożony zbiorowy 

wniosek o nakładki i tam ma być ujęta ulica Chróścińska a jest do remontu  a także wiadukt 

kolejowy a ta część drogi która jest nie zrobiona ma być w odrębnym wniosku złożona. 

Dofinansowanie na remont wiaduktu ma pójść grubsza inwestycja do tego i nie wiadomo 

nawet kiedy będzie nabór. 



W dniu jutrzejszym po moich domaganiach jak i Przewodniczącego Komisji przestrzegania 

prawa obecnej kadencji będą objeżdżane wszystkie drogi na terenie powiatu, żeby pokazać 

niektórym radnym powiatowym, żeby sprawdzić gdzie naprawdę jest konieczność takiego 

remontu zrobienia nakładek i pewnych rzeczy, żeby to zobaczyć wizualnie bo takie odcinki 

jak ulica Chróścińska czy przy wiadukcie kolejowym na Raków to są odcinki w 

katastrofalnym stanie i żeby wszyscy radni je zobaczyli że to jest konieczne. Ulica Lipowa w 

Łęce Opatowskiej i droga przez Zmyśloną to jest też katastrofalny stan. I są wnioski złożone 

na remont tych dróg ale czas pokaże jak to będzie w realizacji. Podsumowując jest złożony 

wniosek na dofinansowanie ulicy Chróścińskiej a to w dalszym etapie ma być złożone w 

następnym wniosku. A wiadukt i ta część nieskończonej ulicy w stronę Rakowa i odkopanie 

tego rowu odprowadzającego wodę to tu już z Panem Sołtysem rozmawiał z Siemianic bo też 

swoje pismo złożył ma to być zrobione przez PZD, gdzie może to wykonać między trzecim a 

czwartym kwartałem a ten czwarty kwartał niebawem nastąpi.Zwrócił uwagę, iż  będzie tego 

pilnował.  

Idąc dalej Radny Skotnik dopytał dodatkowo o zastoiska wodne na ulicy Kościelnej? 

Radny Powiatowy D. Gąszczak – odpowiedział ,iż Wie o czym mowa, kojarzy fakt, iż Pan 

Dyrektor był tam z pracownikami i były tam mierzone kwestie drogi, ale co tam ustalono to 

szczegółów nie zna. Na następne posiedzenie sesji przygotuje szczegółową odpowiedź. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy, który przekazał, iż odpowiadając na prośbę Radnego 

Skotnika informuję iż kwestia projektu ulicy Szembeków w Siemianicach jest w trakcie 

realizacji zgodnie z tym co było ustalone z firmą Ortus, która wykonywała na przełomie 2017 

i 2018 roku projekt kanalizacji tej części południowej gminy. Najpierw to była kwestia 

Siemianic, Klasaka, Granic, Wiatrakowej, Bolesławieckiej i później do tego poprzednia Rada 

dołożyła kwestię Rakowa i Marianki wskutek takich a nie innych rzeczy najpierw Raków i 

Marianka mieli kanalizację  później Siemianice i teraz ma nadzieję że do końca. Do tego 

projektu przebudowy bo to nie jest same wykonanie chodnika przebudowy, z deszczówką z 

innymi krawężnikami. Dołożyliście Państwo Radni  decyzją w zmianach budżetowych  

12 300 zł. Całość tego projektu będzie kosztować niespełna 50 tyś. zł. Jak tylko będzie mieć 

kosztorys i projekt to wtedy Państwu zostanie to przedłożone, bo na pewno kwestia związana 

z ulicą Szembeków uważa,  że jak tylko  będzie kosztorys to wtedy Państwu zostanie 

przekazane o jakich pieniądzach jest mowa jeśli chodzi o kwestię wykonania później całości, 

aby ta część Siemianic była w jakimś stopniu zakończona.  

Idąc dalej głos zabrał Sołtys wsi Lipie – Zdzisław Kupczak, który zwrócił uwagę na 

remontowany most, który ma szerokość 7 metrów. Przejazd ma być na szerokości 4 metry i 

teraz krawężnik jest już postawiony nie na środku tylko dalej i od tego krawężnika do końca 

mostu  ma być tłuczeń na 0,5 metra. Może lepiej by tam położyć kostkę na tym odcinku. Nie 

wie jak to było projektowane że most na 7 metrów a przejazd na 4 metry. Jak latem zaczną 

jeździć kombajny na pole to rolnicy będą się dziwić że teraz most będzie w końcu węższy jak 

ten stary. Nie wie kto to projektował, kto tak wybierał, mieszkańcy do mnie przychodzą i 

pytają, ja odpowiadam że tego nie projektowałem.  

Dodatkowo Sołtys Lipia zawnioskował i spytał o rogatki na przejściu kolejowym w Lipiu dla 

podniesienia bezpieczeństwa. 

Idąc dalej Wójt Gminy odpowiedział co do kwestii mostu w Lipiu,  zaprasza Pana Sołtysa 

miejscowości Lipie na zaplanowaną w dniu jutrzejszym o godz. 10.00 Radę budowy gdzie 

będzie można na miejscu wszystko wyjaśnić.  



Co do kwestii szerokości to były składane stosowne dokumenty i pismo jak również przez 

projektanta, później ten most był dokończony przez innego projektanta, który teraz 

odpowiada i z  którym są wszelkie kwestie konsultowane, gdzie odpowie jutro min. odnośnie 

masy asfaltowej.  

Odpowiadając w kwestii mostu a konkretnie przepustu złożono wnioski w dwóch 

instytucjach, które w pierwszej kolejności brały pod uwagę kwestie projektu i kontroli jak to 

ma być. Faktem jest, że ta droga jest czterometrowa a teraz to będzie trochę inaczej 

wyglądało, bo po to  jest jutrzejsza Rada budowy i jeśli Pan Sołtys jest w stanie dotrzeć to 

zaprasza, gdzie wszystko na miejscu usłyszy i od inspektora po stronie gminy i od kierownika 

robót. Wójt podkreślił, iż nie widzi przeszkód, aby pewne rzeczy jeszcze zweryfikować, a jak 

coś budować to zrobić to tak, żeby to było do wykorzystania dla wszystkich a nie robienie 

sobie pod górkę.  

Sołtys wsi Lipie dopowiedział, iż na pewno by lepiej i estetycznie to wyglądało i było 

bardziej trwałe. 

Następnie głos zabrał Wójt Gminy który powiedział, iż dlatego bardzo prosi o przybycie Pana 

Sołtysa w dniu jutrzejszym, aby poświęcił chwilę czasu i mógł uczestniczyć w rozmowach o 

godz. 10.00.  

W sprawie rogatek na przejeździe kolejowym między Łęka Opatowską a Rakowem Wójt  

odpowiedział, iż będzie w stanie pomóc i wesprzeć. Aczkolwiek podkreślił , iż zdaje sobie 

sprawę że to takie proste nie będzie. Temat już był kiedyś wcześniej poruszany, nie wie czy 

Pan Dyrektor będzie chciał do tej kwestii wracać, ale trzeba próbować.  

Idąc dalej Wójt Gminy nawiązując do wypowiedzi podczas swojego sprawozdania odnośnie 

wody deszczowej odprowadzonej na chodniki i drogi, serdecznie podziękował mieszkańcom 

Gminy Łęka Opatowska, tym którzy dbają o rowy i drogi przydrożne przy swoich posesjach, 

polach, żeby woda prawidłowo odpływała. 

Następnie przekazał iż w dniu jutrzejszym o godz. 12.00 w Opatowie nastąpi oficjalne 

otwarcie Rodzinnego Domu Pomocy w Opatowie, który już działa od 2 października. Na 

chwilę obecną są jeszcze trzy miejsca. Najbliższy czas pokaże, czy to będzie dotyczyć  

mieszkańców naszej gminy czy gmin sąsiednich. Obecnie przebywa jeden mieszkaniec z 

Gminy Galewice, co było wcześniej omawiane.  

Następnie Wójt  poinformował, iż wspólnie z Panią Skarbnik podpisali aneks do umowy z 

PKS Kluczbork na kolejny rok . Dowóz dzieci jest zapewniony. Jest wzrost o 6-7 tys. zł. w 

porównaniu do zeszłego roku. Trasa jest wydłużona o miejscowość Opatowiec.  

Na jutrzejszym spotkania w Lipiu – Radzie budowy, zada pytanie w kwestii swobodnego 

przejazdu autobusu, który dowozi dzieci do szkoły. 

Idąc dalej Wójt poprosił o pozostanie wszystkich Radnych po posiedzeniu sesji w celu 

omówienia i przedyskutowania kwestii przetargu.  

Na koniec Wójt  przedstawił informację o wytypowaniu Gminy Łęka Opatowska  i zajęciu 

pozycji 142   w rankingu czasopisma „Wspólnoty” jako gminy wiejskiej na ponad 2700 gmin 

to co jest odzwierciedleniem średniego dochodu, zrównoważonego rozwoju z kwestią 

pozyskanych środków i ich wykorzystania. 

Jako kolejny głos zabrał Radny Wojciech Gruszka, który wrócił do tematu drogi w Lipiu i 

planowanej Rady budowy, że warto by pochylić się nad tematem tej szerokości bo droga ma 4 



metry i jest to okrawężnikowane, średnie auto osobowe ma od 1,70 do 2 metrów tam się robi 

potężna kiszka. Asfalt 4 metry z poboczami w porządku, ale tam będzie problem jest po 

prostu za wąsko przy obustronnym okrawężnikowaniu. 

Następnie głos zabrał Radny Łukasz Olbrych, który korzystając z okazji, objazdu radnych 

powiatowych po drogach powiatowych, zgłosił problem studzienek w miejscowości 

Biadaszki i Trzebień, żeby przyjrzeć się temu, bo z tego co się orientuje ta droga jest jeszcze 

na gwarancji a studzienki są w stanie kiepskim. 

Idąc dalej głos zabrał Radny Powiatowy Dariusz Gąszczak, który odpowiedział, iż pojadą 

tamtędy, i przyjrzą się obniżeniom studzienek, żeby nie przegapić tej gwarancji.   

Następnie zwrócił uwagę, iż wyjeżdżając z cmentarza w Opatowie a zbliża się Święto 

Wszystkich Świętych jest znak stop, który jest trochę schowany za drzewem i gałęziami i 

drugi taki punkt wyjeżdżając z Trzebienia jest też  znak stop i drzewo topola zakrywająca ten 

znak. Z samochodu osobowego jeszcze widać ale z busa czy ciągników to już nie. 

Od strony Opatowa jest bardzo mała widoczność.  

Jako kolejny głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska – Tomasz Jerczyński, który odpowiedział, iż odnośnie tego wyjazdu 

zaoferował się radny Ryszard Wierzba, że to załatwi i powycina tylko kwestia czasu. Był 

pierwszym który ten temat poruszył. 

Następnie Przewodnicząca Rady Gminy dopowiedziała, iż jeśli chodzi o wyjazdy, to 

poprosiła o zwrócenie uwagi na wyjazd z ulicy Zielonej. Z lewej strony sznur samochodów z 

prawej strony sznur samochodów, dzieci jadą chodnikami do szkoły. Naprawdę jest problem, 

żeby wyjechać.  

Idąc dalej, głos ponownie zabrał Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i 

Ochrony Środowiska – Tomasz Jerczyński który dopowiedział, iż Pan Radny mówił tu o 

cmentarzu w Opatowie. 

Następnie poinformował o planowanej czasowej zmianie organizacji ruchu w związku ze 

zbliżającym się dniem „Wszystkich Świętych”. Będzie można wjeżdżać w Opatowie od ulicy 

Szpot , wyjeżdżać ulicą Parkową. W Siemianicach będzie można wjeżdżać od ulicy Cichej 

wyjeżdżać Czereśniową. Będzie to wprowadzone od 31 października do 03 listopada. W tym 

okresie będzie tam ruch jednokierunkowy. W kwestii drogi w miejscowości Lipie tam jest 4,5 

metra nie 4 metry. 

Jako kolejna głos zabrała Sołtys wsi Piaski, która zgłosiła jadąc z Piasek na Biadaszki o 

leżącym znaku. Następnie poprosiła Wójta Gminy o powtórzenie informacji o światłowodach. 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w zeszłym tygodniu pojawiła się na stronie gminy  informacja 

dot. możliwości poprzez spółkę INEA zgłaszania swoich indywidualnych wniosków o 

przyłączenia do sieci szerokopasmowej. Informował wraz z  dwiema osobami z Piasek jak i  

Panią Sołtys że również ze strony gminy w kontekście mieszkańców Piasek, którzy nie mają 

sieci szerokopasmowej jak i mieszkańców zgłoszonych Opatowa i Trzebienia wyjdzie 

oficjalne pismo proszące Fiberhosta bo to jest spółka INEI zajmująca się kładzeniem kabla i 

kwestii związanej z siecią szerokopasmową aby wycenili kwestie abonamentu dla 

poszczególnych mieszkańców. Swego czasu były to znaczące koszty. Wójt podkreślił, iż chce 

pomóc tym, którzy tego potrzebują, ale sieć szerokopasmowa nie jest zadaniem własnym 

gminy. Może iść wychodzić naprzeciwko i starać się wesprzeć i pomóc mieszkańcom i zrobić 

wszystko, żeby z tej sieci mogli skorzystać  



Idąc dalej głos zabrał Sołtys wsi Siemianice, który spytał o kwestię budowy drogi S11, o 

której Wójt wspominał w sprawozdaniu że się później odniesie? 

Wójt Gminy odpowiedział, iż w temacie drogi S11 to Wójta Gminy i Radę Gminy na chwilę 

obecną najbardziej interesuje, aby znaleźć w prowizorium budżetowym środki dotyczące 

trzech modernizacji trzech miejsc. Jedno z tych miejsc należy też do Siemianic. W grę 

wchodzą kwestia wymiany istniejącej sieci wodnej, nitki wodociągowej ze 110 na 160, aby 

nie zablokować ewentualnej dalszej rozbudowy jakichkolwiek działek, to musi być wykonane 

i to jest w tym milionie. Następna budowa i położenie rurociągów kanalizacji sanitarnej i 

wodnej między Kuźnicą Słupską , Stogniewem a Zmyśloną, oraz na wysokości między 

Lipiem i Rakowem. 

To są trzy elementy związane na tę chwilę najbardziej istotne. Wójt zwrócił uwagę, iż czeka 

na telefon odnośnie spotkania, jak to miało już wcześniej miejsce z zainteresowanymi 

mieszkańcami , których wykup gruntów i wszystkie inne kwestie dróg technicznych będą 

dotyczyć.  

Następnie głos zabrał Radny Sroka i spytał czy już myślano nad ulicą Parkową, organizacją 

ruchu i tablicą teren zabudowany? 

Głos zabrał Kierownik Referatu Budownictwa Gospodarki Komunalnej i Ochrony 

Środowiska – Tomasz Jerczyński, który odpowiedział, iż jeśli chodzi o organizację ruchu 

zlecone zostały ulice w Siemianicach i Szalonce. Jak otrzyma te dokumenty to zleci następną 

ulicę Parkową. Tylko teren zabudowany może być umieszczony najszybciej przy 

skrzyżowaniu z ulicą Krętą. Bo wcześniej to raczej może być ograniczenie prędkości nic 

innego, ale będzie to przedyskutowane z projektantem, który będzie to opracowywał.  

Jako kolejny głos zabrał Radny Wierzba, który zawnioskował o znak ograniczenia prędkości 

od drogi nr 11 w stronę Łęki Opatowskiej gdzie była dawna Czereśniowa.  

16. Zakończenie obrad VIII Sesji Rady Gminy. 

 

Wobec zrealizowanego porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy o godz. 12.10 zamknęła 

obrady VIII sesji Rady Gminy Łęka Opatowska. 
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